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Diftar 2013?  Wij staan niet te juichen! 
 
Als gemeente op weg naar het doel in 2014, het reduceren van het maximaal aantal kilo’s 
restafval per persoon. Maar in het doel halen schuilt het gevaar. Het doel heiligt zeker niet 
alle middelen en kan nooit de primaire insteek zijn. Laat er geen misverstand over bestaan, 
Deventer Belang hecht veel waarde aan het milieu. Wij zijn zeker voor afvalscheiding. 
 
Helder moet zijn dat je streeft naar het ontzorgen van het afval van je burgers tegen een 
alleszins reële prijs / kwaliteitverhouding. Immers het uitgangspunt wat de raad het college 
mee gaf in december 2011 was een hoger milieurendement en een kostenbesparing 
gekoppeld aan een betere dienstverlening aan haar inwoners. 
 
Diftar is een systeem dat helpt de afvalscheiding te bevorderen. Er wordt afgerekend op het werkelijke 

gebruik van een huishouden. Goede afvalscheiding en het aanbieden van minder afval loont. Het 

levert inwoners een lagere afvalstoffenheffing op.  

 
En onze burgers hebben het goed gedaan de afgelopen jaren. En kan het beter? Ja zeker 
we willen immers met zijn allen het doel bereiken. Maar wel zo dat juist de 
besparingsmogelijkheden en die vertaling ervan in de dienstverlening en het tarief voor de 
burger heel erg aantrekkelijk zijn. Dat is de motivatie voor een goed eindresultaat! Ga dan 
hierbij ook nog uit van het gegeven dat de inwoners van de provincie Overijssel het in 
Nederland het erg goed doen. We hebben namelijk het laatste gewicht in kilo’s restafval per 
inwoner van Nederland. 
 
Uitgaande van het voorstel wordt u een worst voor gehouden. U kunt 10 euro verdienen als u 
uw restafval container 11 keer minder aan de weg zet. Uw dienstverlening gaat dus bijna 50 
% achteruit! En uw gratis stortmogelijkheid gaat van 1000 kg naar 300 kg, een vermindering 
van 70 %. 
 
Dat lijkt best haalbaar voor kleine huishoudens. Mogelijk zullen zij dan ook profiteren. Maar 
om er nu voor te zorgen dat elk huishouden in Deventer gelijke kansen krijgt om echt te gaan 
besparen én dan bedoelen we ook echt besparen! Dan moet je eerst zorgen dat je als 
gemeente er alles aan gedaan hebt en klaar bent en de mogelijkheden voor verregaande 
scheiding ook hebt gerealiseerd. Om mensen te motiveren moet je ook faciliteren. En dat is 
wat ons betreft nu niet het geval. 
 
Stel u woont in de binnenstad en maakt gebruik van de ondergrondse afvalcontainer, kun je 
dan in frequentie omlaag? Niet echt lijkt ons, u hebt immers geen separate groen container 
en uw huisvuil zal niet altijd geur vrij blijven. Dus lang opsparen van zakken zal niet echt 
prettig zijn. En u betaalt dan per keer dat u een storting doet. De kosten kunnen ook daar 
flink oplopen! 
 
We hebben als fractie van Deventer Belang gevraagd om ervoor te zorgen dat elk individueel 
huishouden in Deventer minder kan gaan betalen. En om mensen te motiveren is het goed 
mensen tijdig voor te bereidden, ook daarvan is nu geen sprake. U krijgt rond half november 
een diftar krant en 6 weken later is de invoering van de nieuwe methode. Voor die tijd heet 
iedereen nauwelijks iets vernomen. 
 



Een lopende proef in het buitengebied van Deventer waarbij je in de plastic container, naast 
plastic ook blik, drank- en sappakken mag verzamelen lijkt nu al erg succesvol. Maar deze 
proef loopt pas af in april 2013 en het is momenteel zelfs niet mogelijk om dit echt toe te 
gaan passen. Met andere woorden een succesvolle proef die een wassen neus lijkt want een 
dergelijke invoering is nog niet toegestaan. Hoe demotiverend is dit straks? Volgens ons 
moet je een proef vooraf houden zo dat je duidelijk weet wat de mogelijkheden zijn en wat er 
op je af gaat komen als huishouden. Maar r is gezegd dat u uw verzamelde drankpakken 
dan wel naar het milieu station mag brengen. De gedachte dat 41000 huishoudens dat gaan 
doen lijkt ons verre van realistisch of zelfs een aanslag op het milieu als iedereen daar heen 
gaat rijden. 
 
De mogelijkheid voor verregaande scheiding thuis is cruciaal om ook alle gezinnen de kans 
te geven mee te doen aan een beter milieu en echt te besparen. Maar de huidige invoering 
diftar nieuwe stijl regelt dat niet en zadelt de meeste gezinnen in deze gemeente op met een 
heel erg dure afvalstoffenheffing. Waarbij de jaarlijkse kosten eenvoudig op kunnen lopen 
naar de 330 euro of misschien zelfs meer.  
 
En dat staat nog los van de te verwachten stijging van zwerfafval. Een stijging die er niet zou 
komen maar in de uiteindelijke stukken wel wordt genoemd, maar dan als neveneffect. 
Waarschijnlijk is uw stijging in de afrekening van de afvalstoffenheffing aan het begin van 
2014 ook een neveneffect. 
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